



## Skypemöte med Trampolintävlingskommittén 2017-05-02

Närvarande: Thérèse, Mats, Alex, Johan, Jenny M

### 1. Rapport från USM/JSM – Mats

Arrangemanget fungerade jättebra, lite teknik och domarstrul, annars ett bra arrangemang. Klädkoden på domarna följdes inte trots att det stod i PM:et. Alex påminner om det till Frivolten Cup och SM. Sjukvårdare fanns ej på plats under olycka, inte helt optimalt då domare och ledare fick ingripa istället. Brev från UGF ang domarlagen. Mats svarar. RF plaketterna saknades, dålig kontakt med Gymnastikförbundet via deras trampolinmail. TRK rep bör vara med på kopian på mailet.

### 2. Straffavgifter domare (enl mail) alla funderar innan

Vi diskuterar olika lösningar. Vi beslutar att skriva till föreningar och fråga om vilka domare vi skall ta bort om fallet skulle bli att det anmäls för får domare. Skall vi ta bort H domaren eller en D domare. Förslag om att TrK rep aldrig skall vara medräknad i domarlagen utan kan hoppa in vid sen sjukdom eller bortfall. En vecka innan bör TrK repen veta vem som åker som domare för varje förening.

### 3. Regionsprojektet – status

Kommer ett besked innan sommaren

### 4. Mallen för TrK rep, kvar från förra mötet

Frågan kvarstår till nästa möte

### 5. Förslag på tävlingsdatum 2018

Therese skickar ut ett förslag på datum till alla, så får vi besluta vid nästa möte

### 6. Övrigt

EM 2020 hör med Pia om hur det går med ansökan, Alex informerade om läget i SM. Alex har gjort en excel fil på vilka domare som dömt vad på varje tävling.